
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 

  
Štev.:    011- 0008/2012-2    
Datum:  28.03. 2012   
   

Z A P I S N I K 
 

11. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 28. 
marca 2012, ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane 
Dvanajščak, Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Harison Kirinčič, Anton 
Potočnik, Franc Rejec, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik 
 
Opravičeno odsotni svetniki:  Erland Košec 
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Predsednica NO občine Biserka Pogačar, Simona Kumar, članica NO,  
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Mateja Tavčar, Helena Čuk, Simona Kostrevc, Mojca 
Sečnik, Boris Krnjajič, Franci Petkovšek, Barbara Velkovrh 
in dopisnica Našega časopisa Špela Arh. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji 
zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 
10. redne seje. Zapisnik je bil brez pripomb sprejet.  
 
Pred pričetkom seje je svetnikom predlagal razširitev dnevnega reda, za obravnavo 
predloga Osnovne šole Dobrova za sistemizacijo delovnih mest v VVO za podajo soglasja 
občinskega sveta k sistemizaciji v Vzgojno-varstvenih enotah, svetnike je seznanil z 
nujnostjo obravnave ter predlagal, da se navedena obravnava izvede pod točko 10 
dnevnega reda.    
  

Prisotnim svetnikom je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
1. Predlog Statuta občine- II. obravnava   
2. Predlog Poslovnika občinskega sveta- II. obravnava   
3. Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave- II. 

obravnava   
4. Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in plačevanju oskrbnine v občini 

Dobrova – Polhov Gradec- obravnava in sprejem  
5. Zaključni račun občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2011- obravnava in 

sprejem    
6. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 2141/2 k.o. Šujica 
7. Predlog Sklepa o sprejemu občinskega lokalnega energetskega koncepta 
8. Predlog za kandidata za imenovanje v Svet območne izpostave JSKD  
9. Vprašanja in pobude svetnikov 
10. Razno 

          -    informacija o aktivnostih za izvedbo projekta Nadgradnja regijskega centra za   
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          ravnanje z odpadki Ljubljana- RCERO Ljubljana- predlog sklepa o pooblastilu za    
          podpis izjave za zagotovitev dodatnih finančnih sredstev   

- Letno poročilo o delu SU MIRED za leto 2011  
          -    Predlog sklepa o Soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Dobrova  
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Predlog Statuta občine- II. obravnava   
Župan je besedo predal Antonu Potočniku, predsedniku Statutarno pravne komisije 
občinskega sveta. Anton Potočnik je povedal, da je občinski svet na 10. redni seji v 
februarju že obravnaval in sprejel predlog Statuta v prvi obravnavi. Na predlog Statuta v 
prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in tako je besedilo predloga Statuta v 
drugi obravnavi enako besedilu v prvi obravnavi. Predsednik komisije je prav tako 
povedal, da Statutarno pravna komisija prejela gradivo Nadzornega odbora občine in 
sicer pripombe na predlog Statuta občine, v delu, ki se nanaša na delovanje in funkcijo 
nadzornega odbora občine, od 38. člena do novega 54. člena Statuta. Člani statutarno 
pravne komisije so pripombe oziroma stališča nadzornega odbora natančneje preučili, 
ker se zavedajo pomembne vloge nadzornega odbora občine v izvrševanju svojih nalog 
in se jim za posredovana stališča in pripombe zahvaljujejo, je pa komisija mnenja, da so 
predlagane pripombe že načelno zajete v predlaganih spremembah Statuta občine ter je 
tako mnenja, da bo Nadzorni odbor lahko opravljal svoje naloge iz svoje pristojnosti 
nemoteno. Zatorej statutarno pravna komisija predlaga občinskemu svetu, da se predlog 
Statuta kot predlagan, tudi sprejme.  
Župan je na željo predsednice nadzornega odbora občine Biserke Pogačar podal tudi njej 
besedo, da je občinskemu svetu izčrpno predstavila pripombe nadzornega odbora občine 
in razloge za  le-te, svetnikom je povedala, da se nadzorni odbor zaveda svoje vloge in 
funkcije, s tem razlogom pa se ji zdi smiselno, da se cel občinski svet seznani s predlogi 
nadzornega odbora na predlog Statuta občine. Župan se je predsednici nadzornega 
odbora zahvalil za povedano.  
V razpravi sta sodelovala svetnik Anton Potočnik, svetnica Andreja Dolinar in župan.  
Župan je povedal, da ocenjuje delo nadzornega odbora kot kvalitetno, mogoče le preveč 
podrobno in obsežno ter s tem naloži tudi preveč dodatnega dela upravi. Potočnik je 
ponovno podal nekaj argumentov proti upoštevanju predlogov NO, Andreja Dolinar pa je 
podala županu predlog, da naj za vsakega razpravljavca upošteva isto dolžino časa, 
ocenjuje, da so poročila nadzornega odbora dobro pripravljena, vendar pa pripominja na 
besedo nadzornice o premajhnem številu članstva v NO, da se vsak, ki sprejme funkcijo, 
zaveda svojega dela in odgovornosti glede na obstoječe stanje in naj oceni, ali je delo 
sposoben v takem okviru opravljati.  
Seji se je pridružil podžupan Franc Rejec.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 75/1/11 
»Občinski svet sprejme predlog Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec, v predlaganem 
besedilu, v II. obravnavi.«  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Poslovnika občinskega sveta- II. obravnava   
Anton Potočnik je povedal, da je prav tako občinski svet je na svoji 10. redni seji 15. 
februarja 2012 obravnaval in sprejel predlog Poslovnika občinskega sveta v prvi 
obravnavi. Svetnik Franc Bradeško je zapustil sejo.  
Na predlog Poslovnika občinskega sveta v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih 
pripomb in tako je besedilo predloga Poslovnika občinskega sveta v drugi obravnavi 
enako besedilu v prvi obravnavi. Povedal je, da v drugi obravnavi lahko člani občinskega 
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sveta predlagajo spremembe in dopolnitve členov v obliki amandmaja po postopku, 
zapisanem v Poslovniku.  
Župan je ugotovil, da amandmajev ni bilo vloženih, razprave ni bilo, zato je dal na 
glasovanje naslednji  
 
Sklep 76/2/11 
»Občinski svet sprejme predlog Poslovnika občinskega sveta občine Dobrova- Polhov 
Gradec, v predlaganem besedilu, v II. obravnavi. «  
 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave- II. 
obravnava   
Župan je pod točko dnevnega reda povedal, da amandmajev ni bilo vloženih, razprave ni bilo, 
zato je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 77/3/11 
»Sprejme se predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine 
Dobrova- Polhov Gradec v predlaganem besedilu, v II. obravnavi.«  
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 4) Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in plačevanju oskrbnine v 
občini Dobrova – Polhov Gradec- obravnava in sprejem  
Župan je predal besedo Ani Zorc, predsednici odbora, da je svetnikom predstavila 
stališče odbora kot predlagatelja Pravilnika.  
Ocenila je, da občina Dobrova-Polhov Gradec daje velik poudarek in dobro skrbi za 
socialno in družinsko politiko v občini. Povedala je, da je Zakon o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o vrtcih vnesel v dosedanjo ureditev pomembne spremembe v 
postopek vpisa in sprejema otrok v vrtec in le-tega podrobneje uredil.  
V času uporabe do sedaj veljavnega pravilnika o sprejemu otrok se je izkazalo, da je 
potrebno še bolj natančno urediti celoten postopek vpisa, kar je potrdila tudi sprememba 
zakonodaje, da je potrebno skrajšati čas od vpisa do odločitve o sprejemu otroka v vrtec, 
natančno določeni roki za izvedbo posameznih upravnih dejanj, tako vrtca kot staršev, 
vpeljava enotnega vpisa otrok v vrtce, enotne vloge in vzpostavitev centralne evidence 
vpisanih otrok v vrtec da je potrebno ponovno določiti kriterije za točkovanje vloge za 
sprejem otroka. Osnutek Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in plačevanju oskrbnine v 
Občini Dobrova-Polhov Gradec je bil poslan na obravnavo svetom javnih zavodov, t.j. 
svetu OŠ Dobrova in svetu OŠ Polhov Gradec. Omenjeni sveti so obravnavali predvsem 
sestavo komisije za sprejem otrok ter kriterije za sprejem, ki se določijo s točkami. 
Odbor za družbene dejavnosti je te pripombe natančno  preučil in jih tudi upošteval. 
Poglavitne rešitve so svetnikom predstavljene z gradivom, s sprejemom predlaganega 
akta po hitrem postopku pa se bodo lahko vse aktivnosti, potrebne za vpis in sprejem 
otrok v vrtce, pravočasno izvedle. Novost je uvedba Centralne evidence vpisanih otrok, ki 
se vodi na občini.  
Seji se je pridružil svetnik Franc Bradeško.   
 
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Stane Dvanajščak, Andreja Dolinar, Ana 
Zorc.  
Svetnika Potočnika je zanimalo, kaj pomenijo predvideni ukrepi vlade na predlog 
Pravilnika- ni v nasprotju s predlogi vlade? Predvsem z vidika morebitnega zmanjševanja 
vpisov otrok? Svetnik Stanislav Dvanajščak je opozoril na merila pri vpisu, predvsem na 
kriterij zaposlenosti/brezposelnosti, ki je po njegovem mnenju  dvorezno, predvsem z 
vidika, koliko je brezposelna oseba aktivna pri iskanju zaposlitve. Andreja Dolinar je 
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povedala, da so v odboru korektno delali in so se trudili upoštevati vse vidike pri 
določanju meril in najti najboljše rešitve.    
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 78/4/11 
»Občinski svet sprejme Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec in plačevanju oskrbnine v 
Občini Dobrova-Polhov Gradec po hitrem postopku. «  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Zaključni račun občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2011- obravnava 
in sprejem    
Župan je svetnikom predstavil zaključni račun z vidika realizacije, kjer je bilo prejetih 
manj prihodkov od načrtovanih, predvsem iz naslova dohodnine, komunalnih prispevkov, 
prihodkov od prodaje zemljišč,… Prodaja se zaradi izdelave novih cenitev v skladu z 
zakonodajo, z nezaključenih uspešnih pogajanj o ceni ter zaradi nezaključenega postopka 
parcelacije na predvidenih lokacijah ni izvedla. Občina Dobrova- Polhov Gradec je v letu 
2011 tako ni prodala nepremičnega stvarnega premoženja v lasti občine in ni dosegla 
predvidene realizacije. Transferni prihodki so v letu 2011 bili realizirani v višini 904.612 
EUR, kar predstavlja 71,0 % od načrtovanih prihodkov sprejetega proračuna. V skupino 
transfernih prihodkov sodijo namenski prihodki iz državnega proračuna. 
Skupna višina načrtovanih prihodkov je v sprejetem proračunu Občine Dobrova – Polhov 
Gradec za leto 2011 znašala 7.688.752 EUR, realizirani pa so bili v višini 6.550.501 EUR . 
Svetniki so prejeli tudi pisne obrazložitve odstopanj, župan je ocenil, da so se z gradivom 
seznanili in je odprl razpravo za svetniška vprašanja.  
V razpravi so sodelovali Ana Žerovnik, Robert Grdadolnik, Harison Kirinčič, Anton 
Potočnik, Franc Bradeško. Ana Žerovnik je kot predsednica Komisije za nadzor proračuna 
občinskemu svetu poročala o opravljenem pregledu predloga Zaključnega računa občine 
za leto 2011 in sicer opravljen je bil pregled prihodkov in odhodkov ter odstopanj od 
plana; pregledana je bila realizacija po posameznih proračunskih postavkah; pregledana 
je bila realizacija projektov NRP in obrazložitve zaključnega računa. Mnenja je, da je 
obrazložitev dobro pripravljena, vsa področja podrobno opisana z zakonskimi podlagami, 
dolgoročni in letni cilji ter doseganji le teh in realizacijo le teh. Komisija za nadzor 
proračuna ocenjuje, da je zaključni račun za leto 2011 pripravljen v skladu z zakonskimi 
predpisi, obrazložitev podrobno opisuje namenskost in racionalnost porabe sredstev. 
Harison Kirinčič je zastavil vprašanje, v katerem delu pretežno se izraža odstotek 
nedosežene realizacije? Župan mu je povedal, da so v glavnem sredstva iz naslova 
komunalnih prispevkov, pričakovanih sredstev iz naslova države za odpravo posledic po 
neurju, za gradnjo šole v Polhovem Gradcu smo sicer dobili pričakovan odstotek, vendar 
je bila vrednost investicije nižja od načrtovane. Antona Potočnik je zanimalo, kako župan 
na splošno ocenjuje poslovanje občine glede na krizne čase, pozive k združevanjem in 
podobno? Župan je povedal, da po njegovem mnenju sodimo med uspešne občine, 
zadolževanje je pod mejo dopustnega in tekoče poslovanje ni ogroženo, je pa potrebno 
poudariti, da občina od leta 2011 naprej ne prejema dodatnih sredstev iz naslova delitve 
premoženja MOL in je potrebno to tudi vzeti v zakup, da pa so se navkljub temu 
določene investicije, ki niso zanemarljive, prav tako izvedle in tudi pričakuje, da se bodo 
tudi v prihodnjih letih. Največji porabniki proračunskega denarja pa so vsekakor šole in 
vrtci, domovi za ostarele-plačevanje oskrbnin, prevozi šolskih otrok, vzdrževanje cest, 
zimska služba… 
Po županovem mnenju se bo potrebno potruditi na dodatnih investicijskih sredstvih v 
Holdingu Ljubljana.  
Svetnika Roberta Grdadolnika je zanimalo, koliko sredstev občina ni pridobila od 
planiranih zunanjih sredstev. Župan mu je povedal, da je v letu 2011 občina prejela 
transferne prihodke iz naslova tekočih obveznosti državnega proračuna – finančna 
izravnava v višini 177.664 EUR, sofinanciranje vzdrževanja gozdnih cest v višini 1.444 
EUR, program za izvajanje javnih  del Zavoda za zaposlovanje - v višini 17.372 EUR, 
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požarne takse v višini 13.619 EUR, refundacija za skupno medobčinsko inšpekcijo znaša 
16.839 EUR, 4.167 EUR s strani Ministrstva za kmetijstvo za program razvoj podeželja za 
obnovo ograje Vrtca Brezje, 359.487 EUR s strani Ministrstva za šolstvo in šport za 
rekonstrukc. in adaptac. OŠ Polhov Gradec, 218.519 EUR s strani Službe vlade RS za 
lokalno samoupravo sredstva za gradnjo in rekonstrukcijo OŠ Polhov Gradec, 21.994 EUR 
s strani Ministrstva za kmetijstvo za program razvoj podeželja za obnovo Pograjskega 
doma v Polhovem Gradcu, 53.780 EUR s strani Ministrstva za kmetijstvo za program 
razvoj podeželja za obnovo podružnične OŠ Črni Vrh in 18.171 EUR s za obnovo I. faze 
podružnične šole Šentjošt, razlika med planom in realizacijo pa je razvidna iz zaključnega 
računa. 
Franc Bradeško je dejal, da ne bo glasoval za zaključni račun, ker tudi ni dobil odgovora 
na vprašanje, ali so investicije iz preteklega leta vplivale na proračun 2011. Župan mu je 
povedal, da so bili vplivi že iz vidika, da se plačila za investicije plačujejo z zamikom, 
tako so bili nekateri računi za investicije iz leta 2010 plačane v proračunskem letu 2011, 
realizacija pa se prikazuje na konec leta.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 79/5/11 

»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2011 v predlaganem besedilu.«  
 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 2141/2 k.o. Šujica 
Župan je svetnikom predstavil vsebino obravnavane točke, novo nastala parcela  2141/1 
k.o. Šujica ostane javna pot, ki služi za dostop do 2 objektov, parcela 2141/2 k.o. Šujica, 
ki je predmet odkupa  v naravi predstavlja dvorišče, ki ga uporablja vlagateljica in 
parcela 2141/3 k.o. Šujica ostane javna pot, ki služi za dostop do kmetijskih zemljišč. 
Odkup parcele je predviden v letnem načrtu  pridobivanja in razpolaganja  s stvarnim 
premoženjem  občine za leto 2012. Soglasje k prodaji je podala tudi Krajevna skupnost 
Dobrova. Parcela št. 2141/2 k.o. Šujica je v zemljiški knjigi vknjižena kot javno dobro.  
V razpravi so sodelovali Andreja Dolinar, Franc Rejec, Marko Jovič, Anton Potočnik. 
Andreja Dolinar je povprašala, ali je zagotovljen nemoten dostop uporabnikom oz. 
lastnikom kmetijskih zemljišč? Franc Rejec je povedal, da se vaška skupnost strinja z 
razlogom in namenom obravnave, Marka Joviča je zanimalo, ali so neposredni sosedje 
seznanjeni z namero? Župan je povedal, da sam osebno stremi za tem, da so vsa 
razpolaganja z zemljišči poštena in da ne bo dovoljeval špekulacij in si bo sam tudi 
osebno ogledal zadevo na terenu in pridobil vse relevantne informacije.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 80/6/11 
»Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobra na nepremičnini  2141/2 k.o. Šujica.«  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Predlog Sklepa o sprejemu občinskega lokalnega energetskega koncepta 
Župan je povedal, da je Lokalni energetski koncept dokument, ki opredeljuje načrt 
razvoja energetike v lokalni skupnosti. Zahteva po izdelavi izhaja iz Energetskega 
zakona. Izdelava LEK-a zajema celovito oceno možnosti ter rešitev za načrtovanje 
občinske energetske strategije, z namenom prispevati k dvigu energetske in ekonomske 
učinkovitosti vseh subjektov v občini, kot tudi uvajanju novih energetskih rešitev. LEK 
tako tudi prispeva k povečevanju osveščenosti in informiranosti porabnikov energije v 
občini. S sprejetim lokalnim energetskimi konceptom se lahko zmanjšajo stroški oskrbe z 
energijo v občini, spodbuja pa se tudi razvoj novih sistemov in tehnologij na področju 
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učinkovite rabe energije in obnovljivih virov energije, ki zagotavljajo višji življenjski 
standard. Sprejet in potrjen lokalni energetski koncept je velikokrat tudi podlaga za 
pridobitev sredstev za financiranje različnih projektov. 
Župan je tudi povedal, da je občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec že v letu 2004 
sprejel energetsko zasnovo občine, na osnovi katere je tudi izdelal študijo daljinskega 
ogrevanja z lesno biomaso za naselje Polhov Gradec, kateri je bil tudi sofinanciran s 
strani države. Zaradi pomanjkanja interesa občanov do izvajanja projekta ni prišlo. Ta 
zasnova predstavlja tudi osnovo za nov lokalni energetski koncept, ki je noveliran z 
novimi podatki.  Trenutno pa bo sprejem navedenega akta med drugim tudi omogočil 
občini, da kandidira na razpisu za pridobitev sredstev iz naslova prijave na Razpis za 
sofinanciranje operacij za energetsko učinkovito prenovo javne razsvetljave za obdobje 
2011-2013.  
V razpravi sta sodelovala svetnika Anton Potočnik in Harison Kirinčič in župan Franc 
Setnikar. Potočnik je vprašal, ali omenjeni akt predstavlja tudi zavezo za nizko ceno 
plina, s katerim se oskrbuje Dobrova in ali ima občina v načrtu kakšne skupne projekte?  
Župan mu je povedal, da se plin dobavlja preko javnega podjetja Energetika, cene pa 
potrjuje Skupščina Holdinga. Trenutno ni govora o podražitvi cene plina. Prav tako je 
povedal, da se plinovodno omrežje gradi v skladu s poslovnimi načrti podjetja, kar je 
razvidno tudi načrta razvojnih programov. Povedal je tudi, da je v pripravi razpis JP 
Energetika, ki je namenjen tudi fizičnim osebam, z namenom sofinanciranja različnih 
projektov. Skupnih projektov trenutno ni, mu je povedal župan. Lahko pa analize LEK-a 
pokažejo oprijemljive projekte, primerne za izvedbo. Harison Kirinčič je dejal, da se mu 
zdi sprejemanje dokumenta prehitro, zanima ga dejanski namen. Župan mu je povedal, 
da je LREK živ dokument, ki se bo spreminjal, iskal nove rešitve na področju energetike. 
Se pa nekateri projekti že izvajajo, z namenom zagotovitve prihranka električne energije, 
dolgoročni vidiki ukrepov pa tudi niso zanemarljivi. Imenovana je delovna skupina za 
spremljanje, prav tako bodo vsi odbori sodelovali pri projektu.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 81/7/11 
»Občinski svet sprejme Lokalni energetski koncept Občine Dobrova- Polhov Gradec. «  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 8) Predlog za kandidata za imenovanje v Svet območne izpostave JSKD  
Bojan Demšar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je komisija na svoji 6. redni seji dne 14.03. 2011 obravnavala predlog 
Odbora za družbene dejavnosti v zvezi z pozivom za oblikovanje predloga za imenovanje 
članov sveta območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne 
dejavnosti. Komisija predlaga občinskemu svetu, da se potrdi predlagani kandidat, 
občinski svetnik Anton Potočnik, saj je imenovani že bil imenovan v Svet območne 
izpostave JSKD Ljubljana okolica, ki šteje 9 članov (predstavniki iz občin Brezovica, 
Dobrova- Polhov Gradec, Dol pri Ljubljani, Horjul, Ig, Medvode, Škofljica, Velike Lašče in 
Vodice ter je delo dobro opravljal.  
 
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 82/8/11 
»Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec predlaga za kandidata za člana sveta 
območne izpostave JSKD Ljubljana okolica  Antona Potočnik, Pot na Gornje Polje 10, 
1356 Dobrova.«  
 
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
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Svetnik Anton Potočnik se je zahvalil občinskemu svetu za zaupanje.  
Ad 9) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Gerjolj A. Kdo določa jemanje vzorčnih mest na vodovodih?  
Grdadolnik R.  Kaj je s potekom sanacije plazu v Šentjoštu?  
Potočnik A.  Pripomba na akcijo Očistimo Slovenijo-še vedno iztekanje fekalij v Horjulko 
Potočnik A.  Uvedba avtobusnih povezav? 

Potočnik A.  
Pobuda za sestanek z vodstvom KS Dobrova in občino, za prenos vodovodov 
in ostalo. Vrtina Brezje?   

Kirinčič H.  urejenost skupinskih ekoloških otokov? Biološki odpadki?  
Zibelnik A. Pobiranje odpadkov v Dolenji vasi- dostop s smetarskimi vozili?  
Dvanajščak S. Zakaj so kontejnerji za embalažo zaklenjeni v Polhovem Gradcu?  
 
Na vprašanje svetnika Gerjolja je povedal, da se določa z letnim planom ter da se bo v 
prihodnje uredilo, da se bo našel ustrezen način za odvzem vode na mestih, ki da jasne 
pokazatelje stanja vode v določenem sistemu. Pozna problem vodo oskrbe tudi na 
sistemu v Črnem Vrhu, tudi konkretne probleme na določenih odsekih. Poudaril je, da bo 
občina pri nadaljnji oskrbi s pitno vodo zasledovala cilj, da ima vsak vodovod 
zagotovljena dva vira napajanja ter zamenjati površinske vire z globinskimi viri. Na 
vprašanje svetnika Gradolnika je povedal, da je so sredstva za sanacijo plazu zajeta  v 
proračunu, s planiranim subvencioniranjem s strani države, iz naslova odpravljanja 
posledic po naravnih nesrečah. Cestno telo samo še ni poškodovano, sredstva za sanacijo 
so zelo velika. Občina situacijo na terenu vseskozi spremlja. Na vprašana svetnika 
Potočnika je povedal, da Horjul zaenkrat noče pristopiti k predlogu uvedbe integrirane 
linije, ki bi potekala po obeh dolinah in na ta način izboljšala povezave za občane obeh 
občin. Išče se še variantna rešitev brez pristopa Horjula, vendar je interes občine pokriti 
tudi horjulsko dolino, kjer ležijo tudi naselja občine Dobrova- Polhov Gradec. V projektu 
Očistimo Slovenijo je sodelovalo zelo veliko ljudi, župan je pohvalil vse udeležence in 
dobro organizacijo in izvedbo akcije. Vendar je mnenja, da občina sama to že nekaj let 
samoiniciativno izvaja, brez propagande zunanjih akterjev, na koncu stroške izvedbe 
akcije tako ali tako plača lokalna skupnost sama. Mnenja je, da moramo delati na 
osveščanju občanov. Občina pa poleg spomladanske akcije s podjetjem Snaga 2x letno 
organizira kosovni odvoz odpadkov, od letošnjega leta dalje na nov, prenovljen način. 
Občina bo z letakom  vse občane tudi dodatno seznanila o novem načinu zbiranja in 
odvoza kosovnih odpadkov. V kolikor pa se pojavijo divja odlagališča, inšpekcija lahko 
zaveže lastnika zemljišča, navadno se ugotovi, da je bil navoz izveden z njegovim 
vedenjem. Na Dobrovi se preučuje kot prednostna naloga stanja priklopa objektov na 
kanalizacijsko omrežje in ugotavlja izvor nekontroliranih iztokov v Horjulko. Problem na 
Dobrovi predstavlja premajhna čistilna naprava, ki ne sprejme več populacijskih enot za 
priključitev, občina razmišlja o navezovalnem kanalu do čistilne naprave  Ljubljani, ali pa 
o povečanju oz. izgradnji nove čistilne naprave. Potrebno bo razmisliti o postavitvi 
kontejnerjev za pasje iztrebke, proračun del sredstev v ta namen tudi zagotavlja, po 
županovem mnenju bi bilo potrebno uvesti davščino na lastništvo psa in iz teh zbranih 
sredstev reševati tovrstno problematiko. Pohvaliti mora delo vaškega odbora Brezje in 
krajevne skupnosti pri projektu vrtine Brezje, vsi sodelujoči so delo izvrstno vodili. 
Poskrbeti na Dobrovi pa bo potrebno še za druge vodovode, ki jih ni malo.  
Na vprašanje svetnika Kirinčiča  je župan odgovoril, da primestne občine/podeželske, ki 
so v okviru Holdinga, skupaj z JP Snago priporočajo oz. zagovarjajo kompostiranje 
bioloških odpadkov, v kolikor je to mogoče. Postopek pridobitve kontejnerja za biološke 
odpadke bo tudi v naši občini možen s posebno izjavo do JP Snaga, predvidena je uvedba 
s septembrom 2012, pri nas v prihodnjem letu. Papir in steklo ostaneta na ekoloških 
otokih, največji problem predstavlja embalaža. Župan je povedal, da se tudi na tem 
področju pripravlja spremenjen režim praznjenja kontejnerjev. Za dostop v Dolenji vasi 
do zbirnega mesta bo potrebno zagotoviti nemoten dostop s smetarskim vozilom, to je 
predpogoj za rešitev nastale situacije. Izveden bo ogled na terenu. Kontejner za 
embalažo pa je v Polhovem Gradcu zaklenjen iz razloga, ker bi morali biti vsi, ker so 
luknje standardizirane in načeloma tak ukrep onemogoča metanje drugih stvari v 
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kontejner, je povedal Boris Krnjajič iz uprave. Župan je dodal, da se bo zadeva preverila 
tudi na Snagi.       
Župan je svetnike seznanil, da je Krajevna skupnost Dobrova bila s pozivom za ureditev 
stanja na področju oskrbe s pitno vodo že pozvana, poziv so svetniki prejeli po 
elektronski pošti. Prav tako so prejeli v seznanitev Poročilo o delu Nadzornega odbora 
občine za leto 2011, Končno poročilo o opravljenem nadzoru investicij na področju 
šolstva in športa v letih 2010 in 2011, Končno poročilo o notranjem revidiranju za leto 
2011 z odzivnimi poročili.  
 
Ad 10) Razno 
a) informacija o aktivnostih za izvedbo projekta Nadgradnja regijskega centra 
za ravnanje z odpadki Ljubljana- RCERO Ljubljana- predlog sklepa o pooblastilu 
za podpis izjave za zagotovitev dodatnih finančnih sredstev   
Župan je svetnikom povedal, da so občine podpisale pristopno izjavo in pogodbo za 
izgradnjo Regijskega centra za ravnanje z odpadki, občine v proračunih tudi imajo že 
zagotovljena sredstva za izgradnjo, po določenem deležu. Končna cena za izgradnjo je 
večja, kot je bila planirana v poslovnem načrtu, projekt naj bi bil zaključen do leta 2015. 
Predlog izjave, ki so ga svetniki prejeli z gradivom, mora JP Snaga poslati na Ministrstvo, 
k vlogi za pridobitev evropskih sredstev. Svetnikom je povedal, da na Regijski center vozi 
odpadke 27 občin, torej tudi tiste, ki niso družbenice Holdinga, za le-te pa se zagotavlja 
nižja cena storitev, vezanih na ravnanje z odpadki. Svetnika Antona Potočnik je 
zanimalo, kdaj in koliko bo morala občina zagotoviti sredstev in kako posluje JP Snaga?. 
Župan mu je povedal, da je določen del, kot že ve, sam zajet v proračunu občine, 
sofinanciranje je predvideno po letih, ne naenkrat, absolutno se strinja, da občina mora 
sodelovati v projektu, saj je dolgoročno za prebivalce občine to najugodnejše. JP Snaga 
pa s tekočim poslovanjem, brez investicij, ne bi imeli izgube. Povedal je tudi, da naj bi 75 
odstotkov odpadkov RCERO po izgradnji uspešno predelal, gre za projekt, primerljiv s 
znanimi projekti v tujini, po njegovi izvedbi bi bilo zagotovljeno odlaganje odpadkov za 
najmanj dvajset let.    
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 83/9/11 
»Občinski svet pooblašča župana, da podpiše Izjavo o zagotovitvi manjkajočih sredstev 
za izgradnjo objektov za predelavo odpadkov za projekt RCERO Ljubljana v obdobju od 
leta 2013 do 2015.«  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
b) Letno poročilo o delu SU MIRED za leto 2011  
Župan je svetnikom povedal, da je skupna uprava občin ustanoviteljic MIRED podala 
občinskemu svetu v seznanitev Letno poročilo o delu za leto 2011, s katerim poroča o 
svojem delu in ugotovitvah občinskim svetom občin ustanoviteljic.  Letno poročilo o delu 
SU MIRED za leto 2011 je pripravljeno na podlagi Dogovora o medsebojnih pravicah, 
obveznostih  in odgovornostih,  s katerim so podrobno določene pravice in obveznosti 
občin ustanoviteljic do organa skupne občinske uprave »Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo«. Župan je svetnike opozoril na ukrepe, ki so izvedeni na območju občine, 
prikazani po področjih izrečenih ukrepov. Anton Potočnik je bil mnenja, da na Dobrovi še 
vedno ostaja problem sankcioniranja za neustrezno parkiranje, meni, da nobeden ne 
sankcionira lastnikov psov na sprehodih in ima občutek, da redarji in inšpektorji niso 
prisotni tam, kjer bi bilo potrebno.    
 
c) Predlog sklepa o Soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Dobrova  
Župan je povedal svetnikom o razlogih za pozno posredovano gradivo s strani OŠ 
Dobrova in o nujnih razlogih za obravnavo predloga soglasja, saj se nanaša na leto 
2011/2012. Osnovna šola Dobrova je na podlagi vpisa otroka predložila predlog 
sistemizacij delovnih mest v vrtcu za šolsko leto 2011/2012 ter prosila za soglasje. 
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Obrazložitev je svetnikom bila podana z gradivom. Andreja Dolinar je opozorila na 
pomembnost tovrstnih obravnav in se je želela prepričati, o čem je bistvo potrditve oz. 
izdaje soglasja s strani občinskega sveta.  
Župan Franc Setnikar je povedal, da je že obe osnovni šoli opozoril, da v letu 2011 in 
šolskem letu 2011/2012 dviga cene programa vrtca Občina Dobrova-Polhov Gradec ne bo 
podprla. Nadalje je povedal, da v primeru, da se število oddelkov ne poveča, občina ne 
bo dovolila dodatnih zaposlovanj. Izpostavil je še, da se petina proračuna, vsako leto 
nameni šolski in predšolski vzgoji, zato morata šoli poiskati notranje rezerve, brez 
dodatnega zaposlovanja, zatorej predlog sistemizacije v tem šolskem letu ostaja 
nespremenjen.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  

 
Sklep 84/10/11 
o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Dobrova 
 

1. člen 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec izdaja soglasje k sistemizaciji delovnih 
mesta za OŠ Dobrova - vrtec v obsegu: 
DELOVNO MESTO  Število delovnih mest 
VODJA VRTCA 0,50 
VZGOJITELJI 9,00 
POMOČNIK VZGOJITELJA 10,0 
SOCIALNI DELAVEC 0,30 
ADMINISTRATOR  0,60 
RAČUNOVODSKI DELAVEC 0,60 
ORGANIZATOR PREHRANE  0,15 
ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO-HIGIENSKEGA 
REŽIMA 

0,15 

HIŠNIK 0,50 
KUHAR 2,43 
PERICA 0,77 
ČISTILEC 1,58 
 26,58 
 

2. člen 
Osnovna šola Dobrova je dolžna zagotoviti kadrovsko zasedbo v skladu z veljavno 
zakonodajo in prilagajati zaposlitve za določen čas letnim nihanjem števila vključenih 
otrok in številu oddelkov. 

3. člen  
Ta sklep prične veljati takoj, uporablja pa se za šolsko leto 2011/2012.«  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.50 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                                              
 

                                                                         Franc Setnikar 
             župan  

 


